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Veilig thuis in een welvarend Halen

Er is in 6 jaar heel wat veranderd...

1. Verkeersveilige gemeente
Fiets- en voetpaden liggen er ondertussen weer mooi 
onderhouden en gebruiksveilig bij. Ook de oversteekplaatsen aan 
de fietskruispunten pakten we stevig aan, zodat nu, in 2024, onze 
stad als fietsvriendelijke gemeente wordt genomineerd.

Prioriteit bij onze deelname aan het bestuur was de veiligheid aan 
de schoolomgevingen. Door strenger op te treden bij overtreding
en en de signalisatie drastisch aan te passen werd dit probleem 
binnen de kortste tijd aangepakt.

De verdere invoering en het gericht inzetten van mobiele flitspalen 
zorgde ervoor dat de verkeersveiligheid zowel in de dorpskernen 
als op de invalswegen sterk verbeterde.

Als oppositiepartij, tijdens de bewindsperiode 20132018, zorgden 
we ervoor dat onze gemeente het SAVE-charter ondertekende. 
Hierdoor werd Halen mee betrokken in het naleven van een 
stappenplan ter verbetering van de verkeersveiligheid. 

Dit charter hebben we, nu in 2024, meer glans kunnen geven door 
verscheidene aanpassingen in de algemene verkeersveiligheid. 
Een dikke pluim op de hoed van onze stad.  

2. Veilig wonen in je eigen straat
Wat de algemene veiligheid betreft, heeft NVA Halen de laatste 
jaren aan heel wat nieuwe initiatieven een grote bijdrage geleverd. 
Denk bijvoorbeeld maar aan het invoeren van BEAlert, het 
nationaal waarschuwingssysteem. Gelukkig hebben we hier nog 
niet echt nood aan gehad. De jaarlijkse testen van dit systeem 
bewijzen wel de efficiëntie om snel en alert te kunnen optreden 
vanuit de overheid.

Whatsapp- en Buurtinformatie-netwerken vind je nu, in 
2024, in elke wijk of buurtgemeenschap. Vanuit deze groepen 
communiceren burgers vlotter met de overheid en de politie. Sinds 
het opstarten van deze groepen is de criminaliteit in woningen en 
winkels merkbaar gedaald.

Wijkagenten zie je tegenwoordig weer vaker in het straatbeeld. 
Samen met de coördinators van de wijkadviesraden is er 
regelmatig gezamenlijk overleg waarin de problemen die er zich in 
de buurt voordoen worden besproken.

Camera’s: sinds de uitbreiding van het ANPRcamerasysteem met 
nummerplaatherkenning en het registreren van privécamera’s, 
waarbij ook deze beelden mogen opgevraagd en gebruikt worden 

Een blik op 2024
 
We nemen even een grote sprong voorwaarts in de tijd. Jullie hebben 
momenteel ons huis-aan-huisblad in handen van juni 2024. Het is in 
dit blad dat we met trots onze verwezenlijkingen opsommen van de 
legislatuur 2019-2024. Op de volgende pagina’s vind je stuk voor stuk 
dromen die door jullie belangrijke steun toen op 14 oktober 2018 en 
onze jaren van keihard werken uit zijn gekomen.

Onze groep van 21 kandidaten uit de verschillende deelgemeenten van 
Halen, met verschillende achtergronden en leeftijden, heeft op jullie 
kunnen rekenen om een groot verschil te kunnen betekenen in onze 
stad.

Daarvoor kunnen we jullie niet genoeg bedanken!

Wim VANDERBRUGGEN       Johan DE CEUSTER
Lijsttrekker                            Voorzitter
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Meer weten over het programma? 
halen.n-va.be/verkiezingen/programma

door de politiediensten, zijn diefstallen en sluikstorten bijna 
volledig verleden tijd.

Het aantal GASboetes die we de laatste jaren hebben moeten 
uitschrijven zijn de laatste jaren opzienbarend verminderd. Dit 
bewijst dat repressief optreden loont: de overtredervervuiler 
betaalt wanneer een overtreding wordt vastgesteld.

                 3. Burgers besturen mee
Onze verkiezingsslogan van 2018, “Besturen voor de burger 
en mét de burger” heeft duidelijk z’n vruchten afgeworpen. 
Door de wijkadviesraden (W.A.R.’s) is de drempel tussen het 
stadsbestuur en de burgers drastisch verlaagd. Door het frequente 
overleg tussen deze raden en de verantwoordelijke schepen van 
burgercommunicatie zijn al vele conflicten kunnen vermeden 
worden of accuraat opgelost.

De verschillende adviesraden hebben ondertussen weer aan 
belang gewonnen. Ze worden opnieuw naar waarde geschat. Zo 
zijn de ideeën van de Seniorenraad, de Gemeentelijke Raad voor 
Ontwikkelingssamenwerking, de Adviesraad voor Personen 
met een Handicap, de Jeugdraad, de Gezondheidsraad en de 
Milieuraad weer een belangrijke bron om het beleid van onze stad 
vorm te geven.

Ook het “burgerbod” waarbij inwoners het stadsbestuur uitdagen 
om in de budgetten een som vrij te maken voor initiatieven 
vanuit de gemeenschap zelf, leidde ondertussen tot enkele knappe 
prestaties. Denk maar aan de investering aan de banken her en 
der in het straatbeeld, de openbare BBQvoorzieningen op de 
buurtpleinen in elke deelgemeente enz ...

Na het invoeren van de burgerparticipatie merkten we een grote 
toename van het aantal toehoorders op de gemeenteraadszittingen. 
Zeker speelt hierin ook het nieuwe thema: “vragenuurtje voor 
iedereen” een grote rol. Aan het begin van elke gemeenteraad 
wordt er een half uurtje uitgetrokken voor ‘burgervragen’: 
iedereen krijgt hiervoor max 5min/vraag die hij/zij graag wil 
stellen aan het stadsbestuur.

           4. Waar lokaal ondernemen bloeit
Voor onze handelaars en ondernemers veranderde er de laatste zes 
jaar heel wat. Zij blijven immers de draaischijf van een bloeiende 
en aantrekkelijke gemeenschap. Denk maar aan de afschaffing 
van de taksen op drijfkracht, het promoten van terrassen en het 
gecontroleerde gebruik van openbaar domein, de aanpassing 
van de taksen op reclamedrukwerk, de ingebruikname van de 
‘Halenbon’, de open communicatie en inspraak over hinder bij 
wegenwerken.

Ook zijn de resultaten te zien van de onderlinge samenwerking 
tussen de handelaars en ondernemers. Deze worden nog eens 
versterkt door een opleving van Halen als toeristische trekpleister.

5. Jeugd, sport en verenigings-
leven primeert

De aanpassingen aan de jeugdlokalen kunnen we zeker tot onze 
best geslaagde projecten rekenen. 

Dankzij de inbreng van het stadsbestuur is er in 2024 voor elke 
jeugdbeweging een lokaal dat beantwoordt aan de hedendaagse 
eisen of is er tenminste een planning opgesteld.

 Ook de sportverenigingen delen mee in de bloei van onze gemeente: 
gebouwen en sportterreinen werden gerenoveerd of zelfs volledig 
vernieuwd al dan niet op een nieuwe locatie zodat er niet langer 
een schaamtegevoel moet heersen om gasten van andere clubs te 
ontvangen tijdens wedstrijden of grotere sportevenementen.

Alle verenigingen werden tijdens ons beleid gelijkgeschakeld. 
Waar er voorheen vaak onderscheid gemaakt werd tussen 
deelgemeenten en verenigingen onderling, werd er gezorgd voor 
een transparant subsidiesysteem.
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6. De toeristische poort van 
Limburg

De Streekproductenmarkt, die de wekelijkse markt op woensdag 
heeft vervoegd, is een groot succes. Iedere Halenaar kan hier 
tegenwoordig zijn eigen producten aan de man brengen. Mede 
hierdoor is de wekelijkse markt in capaciteit verveelvoudigd. Zowel 
wat standhouders als bezoekers betreft. Ook de samenwerking 
met de dienst Welzijn draagt bij aan het idee van: “de wekelijkse 
markt, een sociaal gebeuren”.

De laatste jaren mogen we, dankzij onze extra inspanningen, een 
groeiend aantal bezoekers en overnachtingen noteren in Halen. 
Door onze toeristische troeven extra te promoten, plukken we 
meteen de vruchten hiervan. Zowel de horeca als de plaatselijke 
handelaars delen mee in de boost die deze inspanningen hebben 
bewerkstelligd.

Limburg: het zal voor altijd onze provincie blijven. Ondertussen 
hebben er weliswaar een aantal verschuivingen plaatsgevonden 
op bestuurlijk vlak waardoor een groot aantal organisatiekosten 
(lees belastingen) zijn gedaald. Maar het ‘afschaffen van Limburg’ 
is nooit aan de orde geweest en zal ook nooit plaatsvinden. 
Geologisch zullen we altijd Limburg blijven.

Op gebied van toeristische aantrekkingspunten hebben we 
tijdens deze legislatuur nog een groot aantal extra’s toegevoegd. 
Denk maar aan de gedichtenroute langs de ‘gepimpte’  nutskasten, 
het blotevoetenpad, de reuzenbanken, de aanpassingen aan de 
fietsroutes, de hollewegentochten,...enz..

7. Een diervriendelijke gemeente
Elke deelgemeente beschikt in 2024 over een eigen 
hondenlosloopweide. Dit op initiatief van onze NVA afdeling. 
Hondenliefhebbers kunnen hier hun honden rustig los van de 
leiband laten bewegen. De gemeentediensten staan wekelijks in 
voor het onderhoud.

De huisdierensticker, waarbij brandweer en andere hulpdiensten 
worden verwittigd over welke en hoeveel huisdieren zich in een 
woning bevinden, is ondertussen al lang bekend en niet meer weg 
te denken in het straatbeeld.

Sinds de NVA in de meerderheid kwam mochten we eindelijk 
ook een bevoegde Schepen voor Dierenwelzijn in het bestuur 
verwelkomen. Deze draagt er zorg voor dat de wetten voor 
dierenwelzijn strikt worden nageleefd.

De nieuwe huisdierenbegraafplaats kent heel veel weerklank bij de 
dierenliefhebbers. Eindelijk kan ieders geliefd overleden huisdier 
een mooie laatste rustplaats krijgen. Een prachtig initiatief!

Ook zorgden we ervoor dat anno 2024 strikte afspraken gelden 
voor diervriendelijk vuurwerk. Duidelijke richtlijnen geven aan 
wat wel en wat niet kan. GASboetes bij het niet nakomen van 
deze afspraken zijn hierin een normaal gegeven geworden.

8. Ook dit veranderde in 6 jaar 
met N-VA in het bestuur

Volkstuinen in elke deelgemeente: zowel in Loksbergen, Zelem en 
Halen kunnen tuinliefhebbers hun eigen stukje grond bewerken en 
groenten telen.

Op de Helmensite worden jaarlijks in het geboortebos een aantal 
hoogstamfruitbomen geplant. Deze zijn representatief voor elke 
nieuwe geboorte in Halen.

Ondertussen hebben een paar kerken al een nevenbestemming 
gekregen. Naast de gewone erediensten staan kerkgebouwen ook 
open voor andere activiteiten. Zo werden de onderhoudskosten 
voor de gebouwen weer realistisch en is de toekomst van onze mo
numenten verzekerd.

Om de wildgroei aan appartementen in de dorpscentra te stoppen, 
werd er, tijdens de voorbije legislatuur, een mooi evenwicht gecre
eerd om in nieuwe projecten ook het cultureel erfgoed te vrijwaren. 
Zo worden mooie, authentieke gevels geïntegreerd in de nieuw
bouwprojecten.

Om te voldoen aan de vraag van vele burgers werd er een flexibele 
aanpassing voorzien van de openingsuren/dagen van het stadhuis. 
Dit vroeg wel enige structurele aanpassingen maar het resultaat 
heeft ertoe geleid dat de klantvriendelijkheid in 2024 sterk is toe
genomen.

Duidelijke communicatie naar de burgers: dat was één van onze 
speerpunten bij het begin van de legislatuur. Nu, 6 jaar later, mogen 
we zeker stellen dat er zowel op digitaal als op persoonlijk vlak een 
grote verbetering heeft plaatsgevonden. Door het in stand brengen 
van de wijkadviesraden (WAR’s) worden zowel via internet als door 
persoonlijke contacten onze burgers beter op de hoogte gebracht. 
Zowel bij wegenwerken, huisvuilophalingen als onvoorziene om
standigheden komt de informatie sneller en doelgerichter bij alle 
inwoners.

Het gesubsidieerd onderhoud van speeltuinen en kerkhoven door 
verenigingen is een gangbaar begrip geworden. Daar er een Euro
pees verbod kwam op het gebruik van pesticiden, werd het almaar 
moeilijker en arbeidsintensiever om deze werken door onze eigen 
gemeentearbeiders te laten uitvoeren. Dit systeem zorgt ervoor dat 
in 2024 de speeltuinen, kerkhoven en pleinen er netjes bij liggen en 
de helpende verenigingen hierbij een mooi centje extra kunnen 
bijverdienen.

Door de uitbreiding van de seniorenwerking naar alle deelgemeen
ten hebben we de drempel voor vele eenzame senioren drastisch 
kunnen verlagen. De wijkopsplitsingen van de Klapstoel hebben er
toe geleid dat meer en meer ouderen in Loksbergen, Zelem en Zelk 
gebruik maken van de aangeboden diensten.

Het stimuleren van kangoeroewoningen en gebiedsontwikkelings
projecten dragen er tegenwoordig ook toe bij dat meer en meer seni
oren in hun eigen omgeving kunnen blijven wonen.
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...en dat is allemaal te danken aan jullie en deze kandidaten!

Meer weten over onze kandidaten? 
halen.n-va.be/verkiezingen/kandidaten

Hoe stemt u het best?
Door het bolletje bij alle N-VA-kandidaten 
te kleuren. Zo helpt u iedereen van onze 
lijst vooruit.

Ook het zwerfvuilprobleem pakten we resoluut aan door de ‘op-
ruimsubsidies voor verenigingen’. Hierdoor voelen veel meer 
mensen zich betrokken om zelf een handje toe te steken en mee 
te werken aan een propere buurt. Het resultaat mag in 2024 zeker 
gezien worden.

Halen is er trots op om in 2024 de titel te dragen van Energiezuinige 
gemeente. Door het stimuleren en promoten van zonnepanelen, 
energiezuinige verlichtingen en andere energiebesparende 
Europese initiatieven staan we bij de beste Limburgse gemeenten 
geklasseerd.

Ook fier zijn we dat we, tijdens de voorbije legislatuur, werk 
hebben kunnen maken van de ingebruikname van  de EDC kaart: 
(European Disability Card). Mensen met een handicap (al of niet 
zichtbaar), moeten zich met deze kaart niet meer verantwoorden 
waarom ze wachtrijen ontwijken of gepriviligeerde wensen hebben 
bij openbare instellingen of in handelszaken.

Door de oprichting van de WAR’s (Wijkadviesraden) hebben we 
ook een lans gebroken voor de armoedebestrijding. Dit door de 
sociale buurtcontrole die dit systeem stimuleert. Steeds minder 
mensen vallen in een sociaal isolement daar de wijkcoördinatoren 
steeds waakzaam melden wanneer ze hiervan enige symptomen 
bemerken.

Om kansarmen alle mogelijkheden te geven om zich ook 
maatschappelijk te integreren in de dorpsgemeenschappen 
ontwikkelden we het  Halense-sociale cultuur- en sport paspoort. 
Met deze kaart werd de financiële drempel weggewerkt en kregen 
meer en meer gezinnen de gelegenheid om deel te nemen aan alle 
mogelijke faciliteiten.

1. VANDERBRUGGEN Wim

12. DUWÉ Ellen

2. BASTIJNS Gilberte

13. HELLEMANS Koen

3. BAERTS Corry

14. RENIERS Lana

4. KENENS Alice

15. MULLENS Yannik

5. BRUYNINCKX Gunther

16. CONINX Sarie

6. LANDERLOOS Brigitte

17. DUGARDIJN Robbie

7. DE CEUSTER Johan

18. NESKENS Monique

8. VANNERUM Nicky

19. LIESENBORGHS Jelle

9. DELEUX Kevin

20. VAN DE PERRE Gerlinde

10. HUVENEERS Ineke

21. JACOBS Stokke

11. PAUWELS Rudy
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Veilig thuis in een welvarend Halen

De N-VA heeft een         voor Halen!

0. N-VA


